

## 2020 华创会 加拿大国际贸易促进会 又一次组团参加

第20届华侨华人创业大会于2020年11月18日至20日在湖北武汉东湖国际会议中心如期举行。本届华创会有46个国家和地区的数百名海外代表参加，近1000个国内外项目报名参会。

大会以“万侨同心，重振共赢”为主题，通过线上线下双线驱动的模式，成功举办了开幕式、武汉论坛、重点项目签约等活动，同步举办了第七届华创杯创业大赛活动及多个项目的推介路演活动，通过这些活动为海外华侨华人开创了一片新天地，是至今国内最具规模效应、最成功引进海外人才的平台和品牌。今年，中央统战部、国务院侨办在以往支持的20多个地方侨务活动中，只保留了两个，湖北的华创会就是其中之一，这充分体现了中央对华创会这一国字号品牌的高度重视。

本届华创会，加拿大国际贸易促进会又一次组织了由六人组成的加拿大团队参会，并为大会带去了四个对接项目参加路演活动。参会企业代表包括加拿大视圣营养食品有限公司于卫东博士、海恩勒酒庄销售代表、互赢控股有限公司董事长李迎春女士和董事任青竹女士、加拿大九和通国际贸易有限公司刘沁员先生、湖北源创惠业节能科技有限公司总经理、加拿大国际贸易促进会湖北代表徐萌先生以及工委会高级经理许志强先生。

会上于卫东博士、刘沁员先生及许志强高级经理分别就四个项目作了路演。

湖北卫视记者在大会现场对我团队的于卫东博士、许志强高级经理进行了工作采访，并于次日在湖北卫视新闻节目中播放。

与会人员在大会上还见到了贸促会多年来湖北省统战部、湖北省侨办的老朋友徐跃千和胡斌，会后部分与会人员还赴汉阳大健康产业园考察了投资环境，并就相关政策与当地进行了项目落地方面的探讨与交流。



2020  
HUBEI • CHINA 中国 • 湖北

第二十九届华侨华人创业发展洽谈会  
20TH CONFERENCE ON OVERSEAS CHINESE PIONEERING AND DEVELOPING IN CHINA

### 重点项目签约仪式



The 20th Conference on Overseas Chinese Pioneering and Developing in China was held from November 11th to 18th, 2020, at the East Lake International Convention Center in Wuhan, Hubei, Province. The event saw delegates from 46 countries and regions with close to 1000 projects from home and abroad registered with the conference.

With the theme of “Unite Overseas Chinese to Reinvigorate for a Win-Win” , the conference took an online and offline approach and successfully organized the opening ceremony, Wuhan Forum, key project signing events, and other activities.

As a companion event, the 7th HCH Cup Venture Contest along with multiple-project promotions and roadshows have created new business opportunities for overseas Chinese. The event has become the most influential talent recruitment platform and brand in China.

The Contest was one of the two events retained by the United Front Work Department and the Overseas Chinese Affairs Office of the State Council from 20 local overseas Chinese events. This has demonstrated the great attention of the China central government.

This year CITPS organized once more a delegation including five Canadian companies to join the HCH, along with four projects for the roadshow

Hainle Vineyards Estate Winery, Sightsage,

Huying Holdings, Joyton,

Hubei Yuanchuang Huiye Energy Efficiency Technology Co.

and CITPS representatives: Mr. Xu Meng, the Hubei representative and Mr. Xu Zhiqiang, Senior Manager of the Working Committee.

Dr. Yu Weidong, Mr. Liu Qinyuan and Mr. Xu Zhiqiang talked on the roadshow for the four projects respectively.

Reporters from Hubei TV interviewed Dr. Yu Weidong and Mr. Xu Zhiqiang attend the conference and covered the event on Hubei TV news the next day.

The CITPS participants also met our old friend Mr. Xu Yueqian and Mr. Hu Bin, who worked at Hubei UFWD and Overseas Affairs Office.

After the conference, some participants of the delegation toured the Hanyang Health Industrial Park to visit the investment environment and exploring business opportunities with the local government about related policy for project realization.



湖北侨办的感谢信

Letter of Appreciation from the Hubei Overseas Chinese Office

# 湖北省人民政府侨务办公室

## 感谢信

尊敬的各海外参会代表：

以“万侨同心、重振共赢”为主题的2020年华侨华人创业发展洽谈会（即华创会）已经圆满落下帷幕，线下共有来自全球46个国家和地区的300余名海内外嘉宾参加开幕式等主会场活动，1000多名海内外嘉宾参加各专场活动；线上共有来自54个国家和地区的1300多万人参加“云华创会”，共襄华创情、共圆华创梦。本届华创会精心组织多场活动，对接洽谈近1000个海内外项目，主会场签约项目80个，签约金额近506亿元，大会亮点纷呈、成果丰硕。更因为您的到来而有了更多精彩、更多美好。在此，向您表示衷心的感谢！

华创会既是湖北对外开放的国家级交流名片，也是海外华侨华人了解中国、了解湖北的重要平台和窗口。凝聚侨心、汇集侨智、发挥侨力、维护侨益是华创会孜孜不倦的追求，我们真诚希望您能一如既往地支持和参与华创会，参与祖（籍）国建设和发展，共建人类命运共同体，同圆共享中国梦！

湖北省人民政府侨务办公室

2020年11月24日





加拿大国际贸易促进会



加拿大国际贸易促进会  
公众号

Canada international Trade Promotion Society  
WeChat public platform

